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Dopiewo nie chce „igreka”

Posiedzenie Komisji Gospodarki, Planowania Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej w
dniu 17 marca 2010 r.
Radni zajęli się projektem uchwały sejmiku w sprawie „wezwania do usunięcia naruszenia prawa
polegającego na zamieszczeniu w Planie Zagospodarowania Przestrzennego Województwa
Wielkopolskiego postanowień dotyczących budowy nowej trasy szybkiej kolei (ca 300 km/h) łączącej
Berlin z Warszawą przez Poznań”. Chodzi o ewentualne przedłużenie w kierunku zachodniej granicy
planowanej linii „igreka”, czyli szybkiej kolei z Warszawy przez Łódź do Poznania i Wrocławia. Gmina nie
chce umieszczać przebiegu tej ewentualnej linii w swoim studium zagospodarowania przestrzennego.
Radni podzieli opinię prawników urzędu, że ze względów formalnych wniosek Dopiewa należy odrzucić.
Wiadomo jednak, że w przygotowywanej nowelizacji wojewódzkiego planu szybkiej linii do Berlina nie
będzie. Pozostaną jedynie sugestie, że w nieokreślonej przyszłości taka trasa może być budowana. Jak
dotąd bowiem w żadnych dokumentach rządowych oficjalnie nie zapisano choćby projektu budowy
szybkiej kolei dalej niż do Poznania lub Wrocławia.
 

Dziękujemy za odwiedziny i zapraszamy ponownie
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